
PROTOKÓŁ NR  54/17

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów, 

które odbyło się 8 listopada 2017 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:10     zakończenie o godz. 16:00

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący  komisji

2. Zofia Ujma

3. Anna Klepacz 

4. Krzysztof Gorczyca

5. Krystyna Konieczna

6. Sławomir Jakóbowski

7. Ewa Pędziwiatr

8.  Paweł Ciszewski

Nieobecni usprawiedliwieni: Paweł Pituch

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków:

1. Ewa Kucuk

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad. Przyjęcie porządku obrad.

2. Omówienie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1. Przewodniczący Komisji Budżetu, Planowania i Finansów otworzył posiedzenie, przywitał zebranych  i

zapoznał z porządkiem obrad. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad 2. W związku z głównym tematem posiedzenia tj.: omówieniem projektu uchwały w/s podatków na 2018

rok.  Pracownica  Urzędu szczegółowo omówiła  wszystkie  punkty  w projekcie  uchwały.  Radni,  członkowie

komisji dyskutowali na temat wysokości podatków. Nie zaopiniowano jednak projektu uchwały, gdyż zdania

były podzielone. Przewodniczący zaproponował aby każdy zapoznał się dokładnie z danymi, a opinię komisja

wyda na następnym posiedzeniu

Ad 3. W sprawach różnych  radny P.  Gorczyca  podjął  temat  opłaty  za  miejsca usługowe na  targowisku.

Zwrócono uwagę na fakt gdy wskutek wichury zostało wyrwane drzewo na placu targowym, utrudniony był

handel a mimo to, pobierane były opłaty za miejsca usługowe.

Ad  4.  Na  tym  posiedzenie  komisji  zakończono.  Przewodniczący  podziękował  wszystkim  za  udział  w

obradach.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Budżetu, Planowania i Finansów wnioskuje o informację o wysokości dochodów z targowiska.

2.  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Finansów  wnioskuje  o  dane  dotyczące   prób  zróżnicowania  opłaty



podatkowej  do  jednostek  gospodarczych  wielkopowierzchniowych,  przy  utrzymaniu  proponowanych

wysokościach. Dane dotyczyłyby dyskontów (Carrefur, Biedronka, Dino itp.)  oraz  przedsiębiorstw o dużej

powierzchni.

3. Komisja wnioskuje o wyjaśnienie, na jakie cele będzie przeznaczona kwota 90 000 tys. zł, w związku ze

wzrostem podatku na rok 2018.

Protokołowała:                                                                                                 Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                              Artur Wrona


